
Referat FAU Alversund Skule, møte onsdag 29.november 2017

Tilstede:
1. Erlend Nævdal
2. Ivar Alver
3. Mette Boe
4. Geir Bruland Tanning
5. Pia Wolff
6. Endre Hærøy
7. Renate Westervik Alvestad
8. Lill Cecilie Bjorndal
9. Therese Hystad Aakre
10. Lene Birgitte Jaer Nottveit
11. Kristine Vee!

Referat
1. Skolen informerer.

Rektor hadde dessverre ikke mulighet til å være med på møtet, men leder hadde hatt

muligheten til å få de mest relevante oppdateringer i to andre møter rett før FAU møtet, - møter

for samarbeidsutvalget og skulemiljøutvalget for Alversund Skule. I saken om nytt skolebygg er
prosessen kommet dit at alle beslutningstakere, deriblant rektor, får på mandag 4. desember

presentert forslag på nye skolebygg fra alle involverte arkitekter. Den samme gruppen skal sette

seg grundig inn i alle disse forslagene i løpet av uken 4-8 desember, nok til åta en beslutning i

uken etter om hvilke som får den endelige jobben. FAU blir informert om dette arbeidet
underveis, men blir sannsynligvis ikke ordentlig involvert før skolen, i løpet av det første halvår

2018 kommer til å jobbe seg grundig og detaljert gjennom planen for den nye skolen. Ellers har

skolen akkurat fått resultat fra nasjonal prøve, men ikke fått satt seg ordentlig inn i dette enda.

2. Trafikk gruppen informerer

Trafikkgruppen har satt igang et initiativ sammen med skolen med mål om at øke bruken av

refleksvester i skolen. Forslaget som er under diskusjon med skolen er å premierer de klasser

som klarere å samle flest poeng i løpet av 14 dager (frem til mandag 19/12) får pizza siste dag
før jul på skolen (onsdag 20/12). Gruppen diskuterte frem og tilbake poenggivning og hvorvidt

det kunne være hensiktsmessig å skille og gi poeng både for refleksvest og refleksbånd.

Argumentet for det sistnevnte var at spesielt de eldre elevene ikke synes det er kult med vest.

Diskusjonen endte opp med at trafikkgruppen tolk alle forslagene til vurdering og skulle ta dem
med videre i dialog med skolen.

3. Psykososial gruppe informerer

Psykososial gruppe kommer til arrangere et bygdemøte med en god foredragsholder.

Forslagene er Håvard Tjora og Marco Elsafadi. Gruppen sjekker priser og jobber videre med
konseptet.

4. Eventuelt

Leder informerte ogs% kort om at det har vert et forste mote i 17. mai komit€en. Et, etter



sigende, langt og innholdsrikt møte der gammel og ny komite møttes og diskuterte what todo.

Leder FAU tok på seg, etter innspill fra gruppen, og ta opp spørsmål om drenering rundt scenen

før neste års 17. mai blir arrangert

Erlend Nævdal referent


